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1980 – CHP Kartal eski ilçe baş-
kanı ve Pendik Belediye Meclisi üyesi 
Nihat Öztürk, Pendik’teki dükkanına 
gelen 2 ülkücünün silahlı saldırısın-
da ağır yaralandı, PTT hastanesinde 
hayatını kaybetti.

1870 – Kızılhaç Derneği, Birleşik Kral-
lık’ta kuruldu.

1923 – Rauf Bey (Orbay) Başbakan-
lıktan ayrıldı.

1940 – Taksim Gazinosu açıldı. İs-
tanbul Belediyesi’nin açtığı gazinonun 
amacı halka ucuz eğlence sağlamaktı.

1944 – Anne Frank, Naziler tarafın-
dan yakalandı. 1945’te toplama kam-
pında öldü. Saklanırken tuttuğu notlar 
sonradan klasik haline geldi.

1950 – TSKB – Türkiye Sınai Kalkın-
ma Bankası kuruldu.

1958 – Uluslararası Para Fonu’nun 
baskısıyla yüksek devalüasyona gidildi. 
Dolar 2 lira 80 kuruştan, 9 liraya çıktı.

1976 – İspanya Kralı Juan Carlos, 
siyasi tutukluların %90’ını affetti.

1983 – İtalya’da ilk kez bir sosyalist, 
Sosyalist Parti Genel Sekreteri Bettino 
Craxi, Başbakanlık görevine getirildi.

1988 – Samsun ve Sinop sahillerine, 
zehirli oldukları bildirilen çok sayıda 

varil vurdu.
1995 – Hırvatistan’nın Krayina Sırp 

Cumhuriyeti’ya karşı saldırılarına baş-
lamasıyla, Fırtına Harekâtı başladı.

2020 – 2020 Beyrut patlamaları: 
Lübnan’ın başkenti Beyrut’ta, Beyrut 
Limanı’nda bir depoda bulunan 2 bin 
750 ton amonyum nitrat infilak etti; 
154 kişi öldü, 6 bin kişi yaralandı. Kent-
te büyük hasar meydan geldi.

BUGÜN DOĞANLAR:
Turgut Uyar, Türk şair (ö. 1985)
1932 – Frances E. Allen, Amerikalı 

bilgisayar bilimcisi (ö. 2020)
1941 – Zeki Ökten, Türk yönetmen 

(ö. 2009)

BUGÜN ÖLENLER:
1875 – Hans Christian Andersen, 

Danimarkalı masal yazarı (d. 1805)
1977 – Ernst Bloch, Alman filozof 

(d. 1885)
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‘Mahallemi Dinliyorum’ toplantıları demokrasicilik oyunundan çıkarılmalıdır

Karacabey Boğaz’da 20 bin 
kişi Perseid Meteor 
Yağmurunu izledi

Karacabey Boğaz’da 20 bin kişi Perseid Meteor Yağmu-
runu izledi

Bursa’nın Karacabey Yeniköy’de Marmara Denizi’nin 
kıyısında bu yıl 5’incisi gerçekleşen ‘Perseid Meteor Yağ-
muru Gözlem Şenliği’ne yaklaşık 20 bin kişi katıldı.

Karacabey Belediye Başkanı Fatih Karabatı’nında 
katıldığı gecede yıldızların altında kültür sanat etkinliği 
de yapıldı.

Her yıl ağustos ayında gerçekleşen ‘Perseid Meteor 
Yağmuru’, yaklaşık 1 ay boyunca gece gözlemiyle ilgiyle 
izleniyor.

Karacabey’de 5 yıl önce başlayan ve geleneksel hale ge-
len ‘Meteor Yağmuru Gözlem Şenliği’, bu sene Karacabey 
Belediyesi tarafından gerçekleştirildi.

Etkinlikte, Türkiye’nin dört bir yanından gelen konuk-
lar da yer aldı. Yeniköy ve Karacabey’de meteor yağmu-
runun izleneceği akşama özel bazı sokak aydınlatmaları 
geçici süreyle kapatıldı.

Gece yarısından sonra dolunayın gözden kaybolmasıy-
la etkinlik alanında da tüm ışıklar karartıldı.

Etkinliğe katılım sağlayan yaklaşık 20 bin kişi, sabahın 
ilk ışıklarına kadar alanda kalıp, doğa olayına tanık oldu.

“ETKİNLİĞİMİZ ARTIK FESTİVALE DÖNÜŞTÜ”

Her yıl geçmişteki eksikliklerini tamamlayıp, devam 
ettikleri etkinliğin festivale dönüştüğünü söyleyen orga-
nizasyon sahibi Alper Tüydeş, ”Etkinliğimize geçmiş yıl-
lardaki eksikliklerimi tamamlayıp, devam ediyoruz. Bu 
etkinliği başta ailelere ulaşabileceğimiz bir şekilde olmak 
üzere bütün herkesin dikkatini çekebilecek hale getirme-
ye çalışıyoruz. Her yıl üstüne katarak devam ediyor. Hem 
bölge hem Bursa için de aslında bir tanıtım fırsatı oluyor. 
Çünkü Türkiye’nin dört bir tarafından gelen vatandaşlar 
var. Bunun yanı sıra yurt dışından gelen vatandaşlar var. 
Etkinliğimiz artık festivale dönüştü. Her yıl katılımcı 
sayımız gittikçe artıyor” dedi.

Onlar gibi çok isimsiz kahraman vardı gecenin ardın-
da. Çöplerini etrafa atmadıkları gibi başkası tarafından 
atılan çöpü da alıp yanında götürenler. İsimlerini bilme-
sem de varlıklarını biliyorum. Bizimle gönlü bir olduğu-
nu biliyorum. Ve tanımadığım o güzel insanlara en içten 
en iyi dilek ve temennilerimi yolluyorum. İyi ki geldiniz, 
iyi ki varsınız

‘
Yüksel FIRAT

Mahallemi Dinliyorum’ toplantıları 
demokrasicilik oyunundan çıkarılma-
lıdır

Kartal Belediye’sinden 5 Ağustos Pa-
zartesi günü başlayacak olan ‘Mahalle-
mi Dinliyorum’ toplantıları Kartal’ın 20 
mahallesinde düzenlenecek. Toplantı 
sonuçları stratejik plana dâhil edilecek 
çağrısı geldi.

Kartal Belediyesi; Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel yönetiminde ilkini 2019 
senesinde başlattığı ve 2020-2024 yılı 
stratejik plan çalışmaları kapsamında 
gerçekleştirdiği ‘Mahallemi Dinliyo-
rum’ buluşmalarına yeni döneminde 
de devam ediyor olması ebetteki çok 
önemli.

Ancak tam da bu noktada, 2020-
2024 yılları arasında mahallelerin 
talepleri hangi oranda stratejik plan 
çalışmalarına yansıdığını biliyor mu-
yuz?

Bu sürece nerede ve nasıl katıldık?

Bu taleplerimizin hangileri bu dö-
nemde hayata geçti ve geçmeyenler 
hangileriydi?

Soruları çoğaltabiliriz ancak he 
Kartallının aklında zaten yığınla cevap 
bekleyen soru vardır.

11 Aralık 2019 yılında “Halka Hesap 
Vermekten Korkmayan Başkan Göka-
han Yüksel” başlıklı bir yazı yazmıştım.

Çünkü Kartal Belediye Başkanı Gök-
han Yüksel, biz gazetecilerle gerçek-
leştirdiği bir toplantıda; ‘Kendilerini 
kontrol etmek ve toplamda halkın 
değerlendirmesine sunmaktan kaç-
mayacaklarını, korkmayacaklarını ve 
endişe etmeyeceklerini’ söylemişti.

Gökhan Yüksel; “Mahallemi Dinliyo-
rum etkinlikleri gerçekleştirdik. Bin ki-
şinin katıldığı toplantılar yaptık.  Bizim 

seçim döneminde vaatlerimiz vardı. 
Ancak “Mahallemi Dinliyorum” etkin-
likleri ve “Sokak etkinlikleri” sonrası 
bazı önceliklerimizi buralardan gelen 
öneriler üzerine değiştirdik. Kimini 
daha öne aldık, kimini biraz daha geri 
vakte bıraktık, kimini bir daha gözde 
geçirme kararı aldık. Herkesin ortakla-
şa seslendirdiği işlerde başlamayı esas 
aldık. O öneriler bizim rehberimiz oldu 
ve Stratejik Plan”da bunları dikkate 
aldık.”

“Mahallemi Dinliyorum” etkinlikle-
rini önemsediğim gibi önümüzdeki yıl 
her mahallede tekrarını yapma kararı-
nı aldık. Kendimizi kontrol etmek, ken-
dimizi değerlendirmeye sunmak olarak 
adlandırabilirsiniz. Bundan korkacak, 
bundan kaçacak ya da endişe edecek 
bir durumumuz yoktur.  Kartal hepimi-
zin ve herkes daha iyisini görebilmek 
daha iyisini söyleyerek katkı sunmak 
istiyor” demişti.

Yine 14 Temmuz 2019 yılında yazdı-
ğım bir yazıda şöyle demiştim; 

“2020-2024 stratejik plan çalışma-
larını sürdüren Kartal Belediyesi, halkı 
yok sayarak masa başında gerçekçi 
olmayan kararlar almak yerine Kartallı 
vatandaşları da sürece kattı. Mahal-
lelerde gerçekleşen halk toplantıları 
adeta demokrasi meydanlarına döndü. 
Yüzlerce kişinin katıldığı toplantılarda, 
5 yaşındaki çocuk Kartallılar da 80 
yaşındaki yaşlı Kartallılar da büyük bir 
heyecanla taleplerini ve önerilerini 
sundular. Hem de böylesi meydan-
larda düşüncelerini açıklıyor olmanın 
verdiği coşkuyla.

Kartal’da yaşanan bu önemli geliş-
me kendi sürecini tamamlamalıdır. 
Vatandaşlar sadece düşüncelerini 
söyleyen değil, karar alıcılar haline 
de gelmelidir. İlk aşamada en azından 
her mahalle için öne çıkan talepler 
mahalle halkının onayına sunularak; 
Öncelikli ilk 5 talep belirlenebilir” diye 
önermiştim.

Şimdi bir kez daha başlangıcın başı-
na dönüyoruz. Ya bir beş yıl daha de-
mokrasicilik oynayacağız ya da halkın 
gerçek bir katılımını sağlayacağız.

CHP Kartal İlçe Örgütü son seçim dö-
neminde bir özeleştiri vermişti; ‘Halka 
yaptığımız projeleri anlatmaya gitme-
diğimizi fark ettik’ diye. Yani bırakalım 

halkın katılımını yapılanlar bile halka 
anlatılmamış.

Yüksel, “Mahallemi Dinliyorum” 
etkinliklerini önemsediğim gibi önü-
müzdeki yıl her mahallede tekrarını 
yapma kararını aldık. Kendimizi kontrol 
etmek, kendimizi değerlendirmeye 
sunmak olarak adlandırabilirsiniz. Bun-
dan korkacak, bundan kaçacak ya da 
endişe edecek bir durumumuz yoktur.  
Kartal hepimizin ve herkes daha iyisini 
görebilmek daha iyisini söyleyerek 
katkı sunmak istiyor” demişti. Ama bı-
rakalım bunların yapılmasını Kartal’da 
genel kanı Belediye Başkanı Yüksel’in 
halkta ve sorunlarından kopuk olduğu 
üzerinedir.

Şimdi bir kez daha başlangıcın başı-
na dönerek fasit bir daire gibi dönüp 
durmak yerine mahallelerde gerçek-
leşecek bu önemli toplantıları demok-
ratik katılımcı bir sürece dönüştürmek 
gerekir.

Bunu için ise öncelikle:

2019 yılında halkın dile getirdiği 
talepler nelerdi? Bu taleplerden hangi-
lerinin Stratejik Plan girdiği ve plan-
dakilerden hangilerinin gerçekleştiği 
bir rapor olarak her mahalle halkına 
derhal sunulmalıdır.

Bu toplantıların her yıl yapılmasına 
ilişkin alınan karara rağmen niye yapıl-
madığı halka açıklanmalıdır.

Mahalle halkının dile getirdiği talep-
leri almakla yetinmeyip her mahallede 
kurulacak bir komitenin Stratejik Plan 
sürecine dahil edilmelidir. Komite ile 
birlikte Stratejik Plana girmeyen talep-
ler yeniden bir halk toplantısı ile halka 
açıklanmalıdır.

Bir yıl boyunca komitenin sürecin 
takipçisi olacağı ve bir yıl sonra , “Ma-
hallemi Dinliyorum” toplantıları ile 
sürecin değerlendirileceği karar altına 
alınmalıdır.

En azından bu adımlarla ‘Mahallemi 
Dinliyorum’ toplantıları amacına uy-
gun olarak gerçekleşecektir. Kartallılar 
sadece düşüncelerini söyleyen değil, 
karar alıcılar haline de gelerek sürecin 
takip ve denetimini de gerçekleştire-
ceklerdir.


